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Protokół Nr LXXXI/1/2014 
z LXXXI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 28 października 

2014 r. w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 

        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    
23 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia 
LXXXI sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał Radnych, Prezydenta, 
Zastępców Prezydenta Miasta Rzeszowa i jego współpracowników (lista obecności 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu), Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, 
kierowników jednostek współdziałających z Miastem, Przewodniczących Rad 
Osiedlowych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu), a także 
przedstawicieli radia, prasy i telewizji, przybyłych gości i mieszkańców miasta (lista 
obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
Powitał również Pana Tomasza Kamińskiego – Posła na Sejm RP oraz Pana 
Mieczysława Janowskiego – Prezydenta Miasta Rzeszowa w latach 1991 – 1999.  
 
Następnie przedstawił proponowany porządek obrad LXXXI sesji Rady Miasta 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego 
porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                      
w punkcie 2 a – projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2014 r. Wniosek został przyjęty 16 głosami „za”, przy 2 głosach 
wstrzymujących. 

2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                      
w punkcie 2 b – projekt uchwały w sprawie emisji obligacji. Wniosek został 
przyjęty 15 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach 
wstrzymujących. 

3. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                      
w punkcie 11 a – projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (15 głosami 
„za”). 

4. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                      
w punkcie 27 a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości. Wniosek został przyjęty 14 głosami „za”, przy 5 głosach 
wstrzymujących. 

5. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                      
w punkcie 4 a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli nadania nazwy 
mostowi na terenie miasta Rzeszowa. Wniosek nie został przyjęty. Za 
przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych, 3 radnych głosowało przeciw,  
6 radnych wstrzymało się od głosu.  
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Radny Pan Czesław Chlebek – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” – 
zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym uzupełnienia porządku 
obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli nadania nazwy mostowi na 
terenie miasta Rzeszowa: 

 
Wniosek nie został przyjęty. Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych,  
3 radnych głosowało przeciw, 7 radnych wstrzymało się od głosu.  
 
Rada Miasta Rzeszowa przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa (druk: LXXXI/10/2014). 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 rok  
(druk: LXXXI/9/2014). 
2a. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na  
2014 r.  
2b. Uchwała w sprawie emisji obligacji.  

3. Oświadczenia i informacje. 
4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych. 
5. Uchwała w sprawie aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta 
Rzeszowa w latach 2010 – 2013 (druk: LXXXI/21/2014). 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 250/2/2013 w rejonie Hotelu Grand w Rzeszowie  
(druk: LXXXI/22/2014). 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 254/6/2013 po południowej stronie ul. Lwowskiej na 
osiedlu Wilkowyja w Rzeszowie (druk: LXXXI/23/2014). 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Nr 83/13/2004 – część 1 „Drabinianka – Zagrody – Południe”  
w Rzeszowie (druk: LXXXI/24/2014). 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  
2013/2014 (1 września 2013 r. – 31 sierpnia 2014 r.). 

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  
w Rzeszowie przy ul. Kwiatkowskiego (druk: LXXXI/1/2014). 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  
w Rzeszowie (druk: LXXXI/11/2014). 

           11a. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  
          w Rzeszowie (dot. m. in. części działki nr 396/1 położonej przy ul. Saskiej). 

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy al. Armii 
Krajowej w Rzeszowie (druk: LXXXI/12/2014). 

13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony  
(druk: LXXXI/3/2014).  

14. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony. 
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15. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  
ul. Sucharskiego w Rzeszowie (druk: LXXXI/6/2014). 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie  
(druk: LXXXI/13/2014). 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonych przy ul. Trembeckiego w Rzeszowie (druk: LXXXI/14/2014). 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas 
nieoznaczony nieruchomości położonych w Rzeszowie  
(druk: LXXXI/15/2014). 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul. Ułanów w Rzeszowie (druk: LXXXI/16/2014). 

20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  
w Rzeszowie (druk: LXXXI/17/2014). 

21. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
przy ul. Gumińskich w Rzeszowie.  

22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  
w Rzeszowie przy Al. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego. 

23. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  
w Rzeszowie przy ul. Monte Cassino. 

24. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy al. Wyzwolenia w Rzeszowie. 

25. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego  
nr 1 w budynku przy ul. Mikołajczyka w Rzeszowie. 

26. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty (druk: LXXXI/5/2014). 

27. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Architektów w Rzeszowie 
na rzecz Diecezji Rzeszowskiej, wraz z udzieleniem bonifikaty od ceny 
sprzedaży. 

            27a. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  
28. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości przy  

Al. Wyzwolenia. 
29. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o. o. (druk: LXXXI/4/2014). 
30. Uchwała w sprawie powołania Rzeszowskiej Rady Seniorów oraz nadania jej 

Statutu.  
31. Uchwała w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju, modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie na lata 2015 – 2017”  
(druk: LXXXI/2/2014). 

32. Uchwała w sprawie określenia zasad, trybu postępowania i sposobu rozliczania 
dotacji celowej, udzielanej na dofinansowanie kosztów inwestycji  
z zakresu ochrony środowiska, związanych z wymianą pokryć dachowych, 
elewacji oraz innych wyrobów zawierających azbest pochodzących  
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z obiektów budowlanych zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto Rzeszów 
(druk: LXXXI/18/2014). 

33. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych na okres 
kolejnych 3 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia takiej 
umowy (druk: LXXXI/7/2014). 

34. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok  
(druk: LXXXI/8/2014). 

35. Uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 
2015 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie (druk: LXXXI/20/2014). 

36. Uchwała w sprawie realizacji projektów w ramach programu Erasmus +, Akcja 
2 „Partnerstwa strategiczne – współpraca szkół” (druk: LXXXI/19/2014). 

37. Zapytania i interpelacje.  
38. Wolne wnioski. 

 
Opinie Komisji do projektów uchwał stanowią załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Ad. 1. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku                         
nr LXXXI/10/2014 stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  
Następnie przedstawiła, w ramach autopoprawki, propozycje zmian do ww. projektu. 
Tekst jednolity stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – poprosił o wyjaśnienie dotyczące rezygnacji z realizacji 
zadania pn. „Przebudowa basenów otwartych Rzeszowskiego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji”. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – wyjaśniła: „W Wieloletniej 
Prognozie Finansowej były ujęte dwa zadania dotyczące przebudowy basenów. Ostatecznie 
koncentrujemy się na jednej pozycji tj. pod pozycją 1.3.2.256, zapisano zadanie  
pn. „Przebudowa basenów otwartych Rzeszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji”. 
Zabezpieczamy na to zadanie kwotę 25 mln zł w latach 2014 – 2017. Równocześnie zdejmujemy 
tę druga pozycję, ale pozostaje budowa basenów na kwotę 25 mln zł”.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
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Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa została przyjęta 15 głosami „za”, przy 8 głosach 
wstrzymujących.  

 
Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/9/2014 stanowi załącznik                    
nr 9 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na  
2014 r. została przyjęta 15 głosami „za”, przy 8 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 2 a.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na  
2014 r. została przyjęta 14 głosami „za”, przy 8 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 2 b.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie emisji obligacji (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 11 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie emisji obligacji została przyjęta 14 głosami „za”, przy  
1 głosie przeciwnym i 7 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 3.  
 

1. Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła rating Miasta 
Rzeszowa. Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 

2. Rada Miasta Rzeszowa przyjęła bez uwag:  
- Protokół Nr LXXIX/1/2014 z sesji odbytej w dniu 26 sierpnia 2014 r.  
- Protokół Nr LXXX/1/2014 z sesji odbytej w dniu 30 września 2014 r. 
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3. Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że dokonał sprostowania oczywistych omyłek: 

1) Sprostowanie dotyczy uchwały Nr LXXX/1457/2014 z dnia 30 września  
2014 r. w sprawie zwolnienia z opłaty z tytułu wydania nowego prawa jazdy. 
Po § 2 wpisano § 4, a powinno być § 3. 

2) Sprostowanie dotyczy uchwały Nr LXXX/1462/2014 z dnia 30 września  
2014 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa. Zamiast § 64 powinno 
być § 63. 
Pisma w sprawie uwzględnienia oczywistych omyłek stanowią załącznik  
nr 13 do protokołu.  
 

4. Radna Pani Beata Ratajczak – zabierając głos powiedziała: „We wczorajszym 
wydaniu gazety „Super Nowości” przeczytałam, że Radny Pan Waldemar Szumny – 
w imieniu Radnych PiS – cyt. „nauczony smutnym doświadczeniem przy uchwalaniu 
Karty Rodziny Wielodzietnej 3+, próbuje zainicjować wprowadzenie Karty Seniora, ale 
robi to w sposób bardziej dyskretny tak, aby inni Radni mogli się poczuć współautorami 
tych rozwiązań”. Następnie dowiedziałam się, że Radni PiS już w grudniu zeszłego 
roku przeprowadzali konsultacje z grupami senioralnymi skupionymi w Uniwersytecie 
Trzeciego Wieku. Jednym z pierwszych efektów tej współpracy Miasta z Radą Seniorów 
ma być wprowadzenie Karty Seniora. Po pierwsze, prace nad wprowadzeniem Karty 
Seniora Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej rozpoczęła równolegle z wprowadzaniem 
Karty Rodziny Wielodzietnej. Założeniem Komisji było wprowadzenie tych dwóch kart 
jednocześnie i być może to przedłużało czas pracy nad wprowadzeniem tego programu, 
a nie cyt. „niechęć do propisowskiego projektu uchwały”. Pracowaliśmy nad Kartą 
Rodziny Wielodzietnej długo, ale rzetelnie. Wprowadziliśmy ją w takiej formie, że 
obecnie funkcjonuje i daje bardzo dobre efekty. Jako Komisja pracowaliśmy wspólnie  
z Przewodniczącym Rady Miasta Panem Andrzejem Decem, z Miejskim Ośrodkiem 
Pomocy Społecznej, z Wydziałem Zdrowia i wypracowaliśmy taki program, który cieszy 
się ogromnym zainteresowaniem wśród mieszkańców. Z miejskiej Karty Rodziny 
Wielodzietnej 3+ korzysta 1137 rodzin, a zostało wydanych 5561 kart. Natomiast  
z rządowej karty korzysta 286 rodzin, a zostało wydanych 1485 kart. Oznacza to, że 
miejska karta jest na tyle dobrze opracowana, że przynosi rodzinom rzeczywiste efekty. 
Odnośnie Karty Seniora, dysponuję kopiami wniosków wychodzących z Komisji 
Rodziny i Pomocy Społecznej potwierdzającymi, że Komisja była zainteresowana 
polityką prosenioralną i wprowadzeniem Karty Seniora. W skład Komisja Rodziny  
i Pomocy Społecznej wchodzi trzech radnych z Klubu SLD i jedna radna z Klubu PiS. 
Oceniam bardzo wysoko jej zaangażowanie i obiektywizm. W styczniu 2013 r. Komisja 
Rodziny i Pomocy Społecznej wnioskowała o rozszerzenie programu dla rodzin 
wielodzietnych o pomoc na rzecz osób starszych. Dodam, że do projektu budżetu na 
2014 rok złożyliśmy wniosek o zabezpieczenie środków na wprowadzenie Karty Seniora. 
Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej równolegle z Komisją Regulaminowo – 
Statutową pracowała również nad powołaniem Rzeszowskiej Rady Seniorów. 
Ogromnym zaangażowaniem przy powołaniu tej Rady wykazał się Przewodniczący 
Rady Miasta Pan Andrzej Dec. Na posiedzeniu Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej 
w dniu 24 października 2014 r. złożyliśmy wniosek o utworzenie dodatkowego etatu  
i zatrudnienie osoby nie tylko do obsługi Rady Seniorów, ale także do ogólnej polityki 
prosenioralnej”. 
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Radny Pan Waldemar Szumny – odnosząc się do powyższej wypowiedzi, 
powiedział: „Odnośnie Karty Rodziny Wielodzietnej 3+, Przewodniczący Klubu  
Radnych PiS Pan Jerzy Cypryś przedstawił konkretny projekt uchwały i wówczas 
została uruchomiona procedura. Uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rodziny  
i Pomocy Społecznej, nie będąc jej członkiem. Kartę Rodziny Wielodzietnej  
3+ wprowadziliśmy uchwałą Rady Miasta. Ugrupowanie, które reprezentuję ma  
w swoim programie stworzenie rzeszowskiego programu polityki senioralnej. 
Rozmawiamy na ten temat od wielu miesięcy, informacje w tym zakresie ukazują się  
w różnych pismach. Brałem również udział w posiedzeniu Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej, na którym był omawiany temat dotyczący Rady Seniorów. Następnie temat 
przejęła Komisja Regulaminowo – Statutowa. Przez cały czas podkreślałem, że cztery 
kluby radnych wprowadziły Kartę Rodziny, budżet obywatelski, a teraz Kartę Seniora”. 

 
5. Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zgłosiła propozycję dotyczącą nadania 

nazwy: ulica Władysława Henninga. 
 
Rada Miasta Rzeszowa uczciła minutą ciszy pamięć śp. Władysława Henninga 
– wieloletniego Prezesa Oddziału Stowarzyszenia Architektów Polskich  
w Rzeszowie.  

 
Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Rzeszowa.  

 
6. Radny Pan Waldemar Szumny – odczytał wniosek Nr LXXIX/3/2014 złożony 

na sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 26 sierpnia 2014 r., dotyczący 
rozważenia możliwości sfinansowania przez Gminę Miasto Rzeszów 
postumentu nagrobnego śp. Radnego Antoniego Kopaczewskiego. Wniosek 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Przedstawił również odpowiedź na 
powyższy wniosek, który stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Poinformował, 
że w dniu wczorajszym został powołany Społeczny Komitet Pamięci Żołnierzy 
Niezłomnych, który w pierwszym etapie prac postanowił wesprzeć inicjatywę, 
dotyczącą wykonania pomnika na nagrobku śp. Radnego Antoniego 
Kopaczewskiego.  
 

7. Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – 
poinformował: 
1) Urząd Miasta Rzeszowa otrzymał wyróżnienie w konkursie Panteon 

Administracji Polskiej za projekt „Teleinformatyczne Centrum Obsługi 
Mieszkańców”, 

2) Podkarpacka Regionalna Organizacja Turystyczna przyznała dla Miasta 
Rzeszowa certyfikat na Najlepszy Produkt Turystyczny 2014 dla produktu 
pn. „Wschód Kultury – Europejski Stadion Kultury”. 

3) Prezydent Miasta Rzeszowa Tadeusz Ferenc został wybrany najlepszym 
prezydentem kadencji 2010 - 2014 dzięki ocenom czytelników 
Portalusamorządowego.pl. Przez cztery lata internauci oddali setki tysięcy 
głosów, wyróżniając pięciu najlepszych włodarzy w Polsce. Prezydent 
Miasta Rzeszowa w plebiscycie uzyskał 92,3 % pozytywnych głosów. 
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Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa.  
 
Ad. 4.  
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – przedstawił informację nt. analizy 
oświadczeń majątkowych za 2013 r. i złożonych w 2014 r. pochodzących od 
pracowników Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych 
miasta i prezesów spółek miejskich, dokonanej przez Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił informację 
dotyczącą oświadczeń majątkowych radnych Miasta Rzeszowa. Informacja stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu.  
 
Ad. 5.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Rzeszowa  
w latach 2010 – 2013 (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXXXI/21/2014 stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zabierając głos w dyskusji, powiedziała: „Na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej zwróciłam uwagę, że brak jest wyników analiz 
zmian. W przedstawionym projekcie uchwały wskazano jedynie efekty analiz, a brak jest 
konkretnych danych. Powinna być sporządzona inwentaryzacja istniejącego stanu wszystkich 
zrealizowanych sieci, informacja przyrodnicza, wykaz wybudowanych dróg, informacja 
dotycząca zabytków, wykaz uchwalonych miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. Ponadto powinna być przedstawiona analiza demograficzna. Wyniki analiz  
i dalsza prognoza powinny być załącznikiem do projektu uchwały. Powinny być także 
wytyczone kierunki w planowaniu przestrzennym na następne lata”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zgodził się z uwagami zgłoszonymi do projektu uchwały 
przez Radną Panią Jolantę Kaźmierczak. Zwrócił uwagę na niski (14 %), jego zdaniem, 
stopień pokrycia obszaru miasta planami zagospodarowania przestrzennego. 
Powiedział: „Brak miejscowego planu w śródmieściu to podstawowy błąd w miejskim 
planowaniu przestrzennym. Jako radni, członkowie Komisji Gospodarki Przestrzennej, 
zgłaszaliśmy wnioski dotyczące opracowania planów dla niektórych terenów np. dla Placu 
Garncarskiego, przy Instytucie Muzyki, przy Stadionie Miejskim. W porządku obrad 
dzisiejszej sesji jest tylko jeden plan, o którego opracowanie, jako komisja, wnioskowaliśmy  
tj. plan w rejonie Hotelu Grand. Zgłaszam wniosek o uzupełnienie materiałów oraz skierowanie 
projektu uchwały do komisji”. 
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Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poparł wniosek 
dotyczący uzupełnienia materiałów do omawianego projektu uchwały.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odnosząc się do 
powyższych wypowiedzi, powiedział: „Przedłożony projekt uchwały jest informacją  
w sprawie opracowywanych studiów i miejscowych planów. Opracowywanie planów i ich 
uchwalanie pociąga za sobą określone skutki finansowe, które muszą być uwzględnione  
w budżecie”.  
 
Radny Pan Wiesław Buż – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Skierowanie 
projektu uchwały do komisji jest bezcelowe. Niczego to nie zmieni w przyjęciu bądź nie 
przyjęciu przedstawionej informacji. W przyszłości Rada Miasta lub komisja mogą się starać  
o udzielenie pełniejszej informacji w sprawie. Opracowywanie planów zmierza w dobrym 
kierunku, a 14 % pokrycie obszaru miasta planami zagospodarowania to dobry wynik”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zauważyła, że zgodnie z art. 32 ust 2 i 3 ustawy  
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym prezydent przekazuje radzie 
gminy wyniki analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym, co najmniej raz  
w czasie kadencji rady. Rada gminy podejmuje uchwałę w sprawie aktualności 
studium i planów miejscowych. Stwierdziła, że brak jest wyników analiz.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – odnosząc się do 
powyższych kwestii, wyjaśniła: „Wyniki analiz przeprowadzone przez Biuro Rozwoju 
Miasta Rzeszowa są zawarte w § 2 przedstawionego projektu uchwały, tj. stwierdzenie 
aktualności studium i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, z zastrzeżeniem 
konieczności przyspieszenia prac nad aktualizacją w nowych granicach i kontynuacji 
rozpoczętych opracowań, jak również konieczności podjęcia nowych opracowań, które będą 
wynikać ze zmian przepisów prawa. Natomiast odnośnie planów uchwalonych i uchwał 
podjętych w latach 2010 – 2013, każda z tych uchwał była przedmiotem obrad Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i przedkładana do podjęcia przez Radę Miasta. Pełne informacje były 
zamieszczane w Biuletynie Informacji Publicznej, zarówno rejestr graficzny jak i tabelaryczny. 
Przypomnę, ze jest to ocena dotycząca lat 2010 – 2013. Obecnie 15 % powierzchni miasta jest 
pokryte planami zagospodarowania przestrzennego, a ponad 37 % powierzchni miasta jest  
w opracowaniu. W latach 2010 – 2013 przystąpiono do 48 nowych opracowań miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego”. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – powiedział, że w świetle przedstawionych 
argumentów, projekt uchwały powinien zostać skierowany do komisji.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił pisemny wniosek dotyczący informacji na temat 
aktualności studium, następującej treści: „Wniosek do niepełnej informacji na temat 
aktualności studium: Przygotować informację w sprawie terenów miasta Rzeszowa, na których 
występuje niezgodność aktualnego zagospodarowania terenu z dyspozycjami zawartymi  
w studium. Informacja powinna być przedstawiona w formie graficznej z odpowiednimi 
adnotacjami dotyczącymi sposobów zagospodarowania”. 
Wniosek stanowi załącznik nr 19 do protokołu.   
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Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym skierowania projektu 
uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej oraz uzupełnienia materiałów do 
niniejszego projektu uchwały: 
 
Wniosek został przyjęty 12 głosami „za”, przy 9 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym.  
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – zgłosił wniosek dotyczący ponownego głosowania 
nad wprowadzeniem do porządku obrad – w pkt 5 a – projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia woli nadania nazwy mostowi na terenie miasta Rzeszowa. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „Statut 
Miasta nie reguluje kwestii, dotyczących ponownego głosowania w przypadku spóźnienia się 
lub nieobecności radnego na głosowaniu w sprawie wprowadzenia projektu uchwały do 
porządku obrad. Spóźnienie czy wyjście z sali nie jest dostatecznym powodem, aby 
przeprowadzać reasumpcję głosowania. Uważam, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby zgodnie 
ze Statutem i z odczuciem praworządności, wprowadzić projekt uchwały do porządku obrad 
kolejnej sesji”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – wyraził opinię, że w sprawie 
wprowadzenia omawianego projektu uchwały do porządku obrad powinna 
zdecydować Rada Miasta w głosowaniu.  
 
Pan Tomasz Kamiński – Poseł na Sejm RP – poparł opinię przedmówcy, odnośnie 
decydowania w tej sprawie przez Radę Miasta. Zaapelował o przegłosowanie 
wniosku dotyczącego wprowadzenia projektu uchwały do porządku obrad.  
 
Ogłoszono 5 min. przerwę.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – ponownie zabierając 
głos, powiedział: „Nie ma dobrego rozwiązania tej sprawy, jednak statut Miasta dopuszcza 
zmianę porządku obrad w trakcie sesji. Dlatego poddaję pod głosowanie wniosek dotyczący 
wprowadzenia do porządku obrad – w punkcie 5 a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
woli nadania nazwy mostowi na terenie miasta Rzeszowa”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Wniosek nie został przyjęty. Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych,  
7 radnych głosowało przeciw, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  
 
Ad. 6. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 250/2/2013 w rejonie Hotelu Grand w Rzeszowie (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/22/2014 stanowi 
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załącznik nr 20 do protokołu). Prezentacja graficzna stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu.  
Poinformowała, że w czasie wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu, nikt 
nie złożył uwag do planu.  
 
Radna Pani Marta Niewczas – zapytała, czy planowany parking podziemny będzie 
ogólnodostępny? Czy znany jest termin realizacji inwestycji? Poprosiła o informację 
dotyczącą planowanych terenów zielonych.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że 
zasady zagospodarowania określają możliwość wykonania parkingu podziemnego 
wielopoziomowego. Natomiast plany zagospodarowania nie regulują zasad 
użytkowania obiektu w późniejszym czasie. Odnośnie terenów zielonych wyjaśniła, 
że teren objęty planem obejmuje obszar 20 arów, z czego możliwość zabudowy 
dotyczy ¼ terenu. Pozostały teren ma być placem z nawierzchnią wykonaną  
z materiałów szlachetnych, pod zieleń urządzoną w formie drzewa wraz z jego 
systemem korzeniowym.  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zapytała, dlaczego w projekcie uchwały nie ma 
zapisu nakazującego lokalizację wielopoziomowych parkingów, z jednoczesnym 
wskazaniem minimalnej ilości miejsc parkingowych, wskazanych dla omawianej 
inwestycji? 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyjaśniła:  
„W § 7 ust. 5 pkt 6 zapisano nakaz dotyczący ilości miejsc postojowych, w tym miejsca 
postojowe przeznaczone na parkowanie samochodów osobowych zaopatrzonych  
w kartę parkingową – dla funkcji usługowych 60 + 1 miejsce parkingowe na każde  
60 m2 powierzchni całkowitej budynku części nadziemnej dla funkcji usługowej”.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Przedstawiony 
plan spełnił założenia przedłożone przez radnych na Komisji Gospodarki Przestrzennej. 
Mianowicie, plan miał doprowadzić do powstania zorganizowanej przestrzeni publicznej. 
Zapisy planu zapewniają, że w jego obrysie powstanie plac publiczny. Kolejne założenie to 
budowa parkingu podziemnego, co umożliwiłoby obsługę komunikacyjną zarówno tego 
budynku, jak i obok Hotelu Grand. Ten plan spełnia to zadanie. Trzecie założenie dotyczyło 
„zasłonięcia” dopuszczającą zabudową budynku Pasażu Rzeszów. Wadą planu jest to, że 
została nim objęta tylko jedna działka, dotycząca jednej inwestycji. Skutek jest taki, że plan 
reguluje kwestię terenu publicznego jedynie na połowie tego placu, a druga połowa placu nie 
jest objęta planem. Błędem jest obejmowaniem planem pojedynczych, wybranych działek  
w śródmieściu”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 250/2/2013 w rejonie Hotelu Grand w Rzeszowie została przyjęta 
jednogłośnie (17 głosami „za”). 
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Ad. 7.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 254/6/2013 po południowej stronie ul. Lwowskiej na osiedlu 
Wilkowyja w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXXXI/23/2014 stanowi załącznik nr 22 do protokołu). Prezentacja graficzna 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
Poinformowała, że do projektu planu wpłynęła jedna uwaga, która nie została 
uwzględniona z powodu kolizji ze studium, z istniejącym zagospodarowaniem  
i z planami obowiązującymi w sąsiedztwie. Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia 
uwag stanowi załącznik nr 3 do projektu uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 254/6/2013 po południowej stronie ul. Lwowskiej na osiedlu 
Wilkowyja w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 8.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Nr 83/13/2004 – część 1 „Drabinianka – Zagrody – Południe”  
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  
nr LXXXI/24/2014 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). Prezentacja graficzna 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
Poinformowała: „W czasie pierwszego wyłożenia projektu planu do wglądu publicznego część 
uwag skorygowano i plan został wyłożony ponownie do wglądu. Z 40 złożonych uwag, 7 z nich 
nie zostało uwzględnionych. Zgłoszone uwagi dotyczą: drogi dojazdowej w północnej części, 
wyznaczonej drogi wewnętrznej, terenu przeznaczonego pod drogę publiczną o funkcji lokalnej, 
oraz terenów wzdłuż istniejącego rowu tj. dopływ Strugu”. Rozstrzygnięcie o sposobie 
rozpatrzenia uwag stanowi załącznik nr 3 do projektu uchwały.  
 
Obrady prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Rzeszowa.  
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Przedstawiony plan 
jest realizacją uchwały podjętej w 2004 r. Plan obejmuje obszar o powierzchni 75 ha, ponieważ 
tylko w tej części może być zgodny ze studium. W uzasadnieniu do projektu uchwały jest zapis, 
że w projekcie planu wyznaczono tereny pod zabudowę mieszkaniową jedno – i wielorodzinną. 
Uważam, że jest to błędny zapis, ponieważ nie ma w projekcie planu wyznaczonych terenów 
pod zabudowę wielorodzinną. Zresztą nie mogłoby ich być, gdyż byłoby to niezgodne ze 
studium. Można również rozważyć zmianę zapisu w § 2 projektu uchwały wskazując, iż plan 
obejmuje część obszaru pomiędzy al. Sikorskiego oraz ulicami: Strażacką, Miłą oraz  
kard. K. Wojtyły”.   
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Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – odnosząc się do 
powyższej wypowiedzi, wyjaśniła: „Integralną częścią uchwały jest załącznik graficzny, na 
którym zaznaczono obszar objęty planem. W projekcie planu rzeczywiście wyznaczono tereny 
zabudowy, natomiast w uzasadnieniu zawarto wyjaśnienie, dlaczego plan jest uchwalany  
w I części”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Nr 83/13/2004 – część 1 „Drabinianka – Zagrody – Południe”  
w Rzeszowie została przyjęta 16 głosami „za”, przy 2 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 9.  
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji UM Rzeszowa – przedstawił 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2013/2014. Informacja 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
Prezentacja dotycząca oświaty stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
 
Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – poprosił o informację, dotyczącą planowanych 
inwestycji w zakresie infrastruktury sportowej. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji UM Rzeszowa – w odpowiedzi 
wyjaśnił: „Działania prowadzone są sukcesywnie. Przygotowywana jest dokumentacja 
dotycząca wykonania boiska przy Szkole Podstawowej Nr 17. Wiele szkół ma wybudowane 
nowe boiska sportowe, a rokrocznie realizujemy od 4 -5 takich inwestycji”. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zaapelował o przywrócenie harcerstwa do szkół 
podstawowych i gimnazjalnych.  
 
Radny Pan Witold Walawender – wyraził uznanie dla działalności Młodzieżowej 
Rady Miasta Rzeszowa.  
 
Radna Pani Beata Ratajczak – podziękowała za dobrą współpracę w Komisji 
Stypendialnej. Poinformowała, że od czerwca br. przyznano ogółem 1438 stypendiów.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił  
o przedstawienie informacji dotyczącej wyników egzaminów maturalnych. Poprosił  
o informację na temat planowanych inwestycji oświatowych na osiedlu Zawiszy.  
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji UM Rzeszowa – poinformował, 
że do egzaminu maturalnego w maju 2014 roku przystąpiło 3549 absolwentów 
ubiegających się o świadectwo dojrzałości; w szkołach prowadzonych przez Miasto 
Rzeszów – 3095. Natomiast w wyniku egzaminu poprawkowego przeprowadzonego 
w sierpniu 2014 r. „zdawalność” wzrosła o 10 % i wynosi 86 %. Dodał, że Rzeszów  
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z wynikiem 72,00 % uplasował się na 11 miejscu pośród miast należących do Unii 
Metropolii Polskich i jest to progres o 1 miejsce w stosunku do ubiegłego roku. 
Ponadto poinformował, że na osiedlu Zawiszy planowana jest budowa przedszkola. 
Zostanie także przeprowadzona analiza dotycząca potrzeb w zakresie budowy szkoły.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – poinformował:  
„W wyniku rozmów przeprowadzonych przez miasto z Wiceministrem Sportu  
i Turystyki ustalono, że jak najszybciej zostanie wprowadzony program budowy boisk w całej 
Polsce. Program już jest właściwie ukończony i wszystkie boiska asfaltowe zostaną zgłoszone 
do tego programu. Odnośnie harcerstwa – prowadzimy rozmowy z dyrektorami szkół  
i zachęcamy do tworzenia drużyn harcerskich”. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – zaapelowała o podjęcie działań celem stworzenia 
systemu szkolenia dzieci i młodzieży poprzez utworzenie przedszkola sportowego  
i sportowej szkoły podstawowej.  
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji UM Rzeszowa – poinformował: 
„Podjęto działania dotyczące rozszerzenia kształcenia sportowego. Po oddaniu do użytku hali 
sportowej planowane jest utworzenie Zespołu Szkół Sportowych, gdzie kształcenie sportowców 
będzie rozpoczynać się na etapie szkoły podstawowej. Ponadto Resovia prowadzi Szkołę 
Mistrzostwa Sportowego na trzech poziomach edukacyjnych, poczynając od szkoły 
podstawowej poprzez gimnazjum i szkołę ponadgimnazjalną. Jest to szkoła dotowana przez 
Miasto, zatem spełnia podobne zadania, jakie będzie spełniał Zespół Szkół Sportowych”.  
 
Ad. 10.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Kwiatkowskiego (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/1/2014 stanowi załącznik                  
nr 28 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  
w Rzeszowie przy ul. Kwiatkowskiego została przyjęta 14 głosami „za”, przy  
1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 11. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr LXXXI/11/2014 stanowi załącznik nr 29 do protokołu).  
 
Obrady prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Rzeszowa.  



15 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  
w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”).  
 
Ad. 11 a. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 30 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  
w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 12.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 
przy al. Armii Krajowej w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXXXI/12/2014 stanowi załącznik nr 32 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  
al. Armii Krajowej w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 13.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas 
nieoznaczony (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  
nr LXXXI/3/2014 stanowi załącznik nr 33 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony 
została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 14.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas 
nieoznaczony (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu).  
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony 
została przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 15. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 
przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXXXI/6/2014 stanowi załącznik nr 35 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  
ul. Sucharskiego w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 16. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonej przy al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/13/2014 stanowi 
załącznik nr 36 do protokołu).  
 
Radny Pan Robert Kultys – poprosił o informację na temat sposobu 
zagospodarowania działki.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– wyjaśnił: „Na tym terenie od wielu lat jest wykonany dojazd do pawilonów. Umowa 
dzierżawy pozwoli na prawidłowe korzystanie z nieruchomości”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie została przyjęta 
jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 17.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonych przy ul. Trembeckiego w Rzeszowie (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/14/2014 stanowi załącznik 
nr 37 do protokołu).  
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonych przy ul. Trembeckiego w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie  
(16 głosami „za”). 

 
Ad. 18.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 
czas nieoznaczony nieruchomości położonych w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/15/2014 stanowi załącznik  
nr 38 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas 
nieoznaczony nieruchomości położonych w Rzeszowie została przyjęta 
jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 19.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej przy ul. Ułanów w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/16/2014 stanowi załącznik  
nr 39 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul. Ułanów w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 20. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXXXI/17/2014 stanowi załącznik nr 40 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 
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Ad. 21.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych przy ul. Gumińskich w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 41 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
przy ul. Gumińskich w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 22.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie przy Al. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego 
(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 42 do protokołu).  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
w Rzeszowie przy Al. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego została przyjęta 
jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 23.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Monte Cassino (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 43 do protokołu).  
 
Radny Pan Robert Kultys – poprosił o informację dotyczącą planów inwestora 
odnośnie zagospodarowania działki.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– wyjaśnił, że nie ma wiedzy na temat planów inwestora odnośnie zagospodarowania 
terenu. 
 
Radny Pan Robert Kultys – ponownie zabierając głos, powiedział: „Zastanowiłbym się 
nad celowością sprzedaży tej nieruchomości, gdyż znajduje się ona w niedużej odległości od 
bloku mieszkalnego. Obawiałbym się konfliktu mieszkańców z inwestorem”. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– powiedział: „Działka zostaje przeznaczona do sprzedaży w drodze przetargu 
nieograniczonego. Na sposób jej zagospodarowania mamy wpływ wydając być może  
w przyszłości decyzję o warunkach zabudowy. Nie można sprzedać nieruchomości pod 
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warunkiem. Przed ogłoszeniem przetargu możemy zapytać o plany dotyczące sposobu 
zagospodarowania działki, jednak uzyskana informacja nie będzie wiążąca przy sprzedaży”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
w Rzeszowie przy ul. Monte Cassino została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie 
przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 24.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej przy al. Wyzwolenia w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 44 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy al. Wyzwolenia w Rzeszowie została przyjęta 15 głosami „za”, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
Ad. 25.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 
użytkowego nr 1 w budynku przy ul. Mikołajczyka w Rzeszowie (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 45 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego  
nr 1 w budynku przy ul. Mikołajczyka w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie 
(17 głosami „za”). 
 
Ad. 26.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/5/2014 stanowi załącznik 
nr 46 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty została przyjęta jednogłośnie  
(16 głosami „za”). 
 
Ad. 27.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową 
sprzedaż, nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Architektów  
w Rzeszowie na rzecz Diecezji Rzeszowskiej, wraz z udzieleniem bonifikaty od ceny 
sprzedaży (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 47 do 
protokołu).  
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Miasta Rzeszowa zaopiniowała powyższy projekt uchwały  
4 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż, 
nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Architektów w Rzeszowie na 
rzecz Diecezji Rzeszowskiej, wraz z udzieleniem bonifikaty od ceny sprzedaży 
została przyjęta 16 głosami „za”, przy 2 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 27 a.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 48 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została 
przyjęta 16 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 28.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości przy Al. Wyzwolenia (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 49 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości przy  
Al. Wyzwolenia została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za). 
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Ad. 29.  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o. o. (projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/4/2014 stanowi załącznik  
nr 50 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o. o. została przyjęta jednogłośnie 
(16 głosami „za). 
 
Ad. 30.  
 
Pan Witold Walawender – Przewodniczący Komisji Regulaminowo – Statutowej 
Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 
Rzeszowskiej Rady Seniorów oraz nadania jej Statutu (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 51 do protokołu).  
Następnie poprosił o przyjęcie sprostowania w uzasadnieniu do projektu uchwały, 
polegającego na zastąpieniu słów: „…Komisji Zdrowia…”, słowami „…Komisji Rodziny 
i Pomocy Społecznej…”.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
Uchwała w sprawie powołania Rzeszowskiej Rady Seniorów oraz nadania jej 

Statutu została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za). 
 
Ad. 31.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju, modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie na lata 2015 – 2017” (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/2/2014 stanowi załącznik  
nr 52 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju, modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
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i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie na lata 2015 – 2017” została przyjęta 
jednogłośnie (16 głosami „za). 
 
Ad. 32.  
 
Pani Małgorzata Wojnowska – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska  
i Rolnictwa UM Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 
zasad, trybu postępowania i sposobu rozliczania dotacji celowej, udzielanej na 
dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska, związanych  
z wymianą pokryć dachowych, elewacji oraz innych wyrobów zawierających azbest 
pochodzących z obiektów budowlanych zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto 
Rzeszów (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  
nr LXXXI/18/2014 stanowi załącznik nr 53 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie określenia zasad, trybu postępowania i sposobu 
rozliczania dotacji celowej, udzielanej na dofinansowanie kosztów inwestycji  
z zakresu ochrony środowiska, związanych z wymianą pokryć dachowych, elewacji 
oraz innych wyrobów zawierających azbest pochodzących z obiektów 
budowlanych zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto Rzeszów została przyjęta 
jednogłośnie (14 głosami „za). 
 
Ad. 33. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych na okres 
kolejnych 3 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia takiej umowy 
(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  
nr LXXXI/7/2014 stanowi załącznik nr 54 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych na 
okres kolejnych 3 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia takiej 
umowy została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za). 
 
Ad. 34.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok (projekt uchwały, wraz  
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z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/8/2014 stanowi załącznik  
nr 55 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok została przyjęta 
jednogłośnie (15 głosami „za). 
 
Ad. 35.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2015 rok 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
nr LXXXI/20/2014 stanowi załącznik nr 56 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 
2015 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za). 
 
Ad. 36. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie realizacji projektów w ramach programu Erasmus +, Akcja  
2 „Partnerstwa strategiczne – współpraca szkół” (projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXXI/19/2014 stanowi załącznik  
nr 57 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie realizacji projektów w ramach programu  
Erasmus +, Akcja 2 „Partnerstwa strategiczne – współpraca szkół” została przyjęta 
jednogłośnie (16 głosami „za). 
 
 
Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa.  
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Ad. 37. 
 
Radni Miasta Rzeszowa – Pan Waldemar Szumny, Pan Robert Kultys,  
Pan Jerzy Cypryś – złożyli pisemnie interpelację o treści:  
 

„Zwracamy się z prośbą o przedstawienie danych: 
- koszty podróży zagranicznych Prezydenta Rzeszowa w 2013 r. oraz 2014 r.; 
- koszty podróży zagranicznych Prezydenta w ciągu 12 lat; 
- koszty podróży zagranicznych urzędników miejskich w 2013 r. i 2014 r.; 
- treść Zarządzenia Prezydenta lub innego dokumentu o zakazie umieszczania reklam 
wyborczych na słupach oświetleniowych; 
- koszty koncertu Zespołu „Śląsk” na Dni Papieskie; 
- koszty wizyty Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego; 
- koszty wynajmu autobusów wożących nauczycieli po mieście w celu oglądania inwestycji 
miejskich; 
- limit ryczałtu dla Prezydenta Rzeszowa na paliwo; 
- limit ryczałtu dla zastępców Prezydenta na paliwo; 
- główne założenia budżetu miasta Rzeszowa na 2015 r. (wydatki, dochody, deficyt, zadłużenie 
planowane, itp.) ”.  
 
Radni Miasta Rzeszowa – Pan Roman Jakim, Pan Marek Strączek, Pan Jerzy Cypryś 
– złożyli pisemnie interpelację o treści:  
 

„Proszę o spowodowanie naprawy oświetlenia pomnika – krzyża „Ofiarom 
Komunizmu”, który stoi na placu Śreniawitów”. 
 
Radna Miasta Rzeszowa – Pani Jolanta Kaźmierczak – złożyła ustnie interpelację  
o treści:  
 

„W imieniu grupy mieszkańców ul. Popiełuszki zwracam się z prośbą, aby   
po rozbiórce budynku przedszkola Nr 34 i uporządkowaniu terenu, ustawić w tym miejscu 
ławki”.  
 
Radna Miasta Rzeszowa – Pani Marta Niewczas – złożyła ustnie interpelację o treści:  
 

„Zwracam się prośbą dotyczącą zakupu ratraka, który pozwoliłby na wykonanie, na 
istniejących ścieżkach rowerowych na rzeszowskich bulwarach, tras do narciarstwa 
biegowego”.  
 
Ad. 38.  
 
Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres 
od 19 września do 16 października 2014 r. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 60 do 
protokołu).  
 
Na LXXXI sesji odbytej w dniu 28 października 2014 r. Rada Miasta Rzeszowa 
podjęła następujące uchwały: 
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1. Uchwała Nr LXXXI/1466/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

2. Uchwała Nr LXXXI/1467/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2014 rok. 

3. Uchwała Nr LXXXI/1468/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2014 rok. 

4. Uchwała Nr LXXXI/1469/2014 w sprawie emisji obligacji. 
5. Uchwała Nr LXXXI/1470/2014 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 250/2/2013 w rejonie Hotelu Grand  
w Rzeszowie. 

6. Uchwała Nr LXXXI/1471/2014 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 254/6/2013 po południowej stronie  
ul. Lwowskiej na osiedlu Wilkowyja w Rzeszowie. 

7. Uchwała Nr LXXXI/1472/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nr 83/13/2004 – część 1 „Drabinianka – 
Zagrody – Południe” w Rzeszowie. 

8. Uchwała Nr LXXXI/1473/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Kwiatkowskiego. 

9. Uchwała Nr LXXXI/1474/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie. 

10. Uchwała Nr LXXXI/1475/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie. 

11. Uchwała Nr LXXXI/1476/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy al. Armii Krajowej w Rzeszowie. 

12. Uchwała Nr LXXXI/1477/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 
czas nieoznaczony.  

13. Uchwała Nr LXXXI/1478/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 
czas nieoznaczony. 

14. Uchwała Nr LXXXI/1479/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie. 

15. Uchwała Nr LXXXI/1480/2014 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienia nieruchomości położonej przy al. Powstańców Warszawy  
w Rzeszowie. 

16. Uchwała Nr LXXXI/1481/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonych przy ul. Trembeckiego w Rzeszowie. 

17. Uchwała Nr LXXXI/1482/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
na czas nieoznaczony nieruchomości położonych w Rzeszowie. 

18. Uchwała Nr LXXXI/1483/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej przy ul. Ułanów w Rzeszowie. 

19. Uchwała Nr LXXXI/1484/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie. 

20. Uchwała Nr LXXXI/1485/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych przy ul. Gumińskich w Rzeszowie.  

21. Uchwała Nr LXXXI/1486/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie przy Al. Żołnierzy I Armii Wojska 
Polskiego. 
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22. Uchwała Nr LXXXI/1487/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Monte Cassino. 

23. Uchwała Nr LXXXI/1488/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej przy al. Wyzwolenia w Rzeszowie. 

24. Uchwała Nr LXXXI/1489/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 
użytkowego nr 1 w budynku przy ul. Mikołajczyka w Rzeszowie. 

25. Uchwała Nr LXXXI/1490/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  
w drodze bezprzetargowej nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty. 

26. Uchwała Nr LXXXI/1491/2014 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową 
sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Architektów  
w Rzeszowie na rzecz Diecezji Rzeszowskiej, wraz z udzieleniem bonifikaty od 
ceny sprzedaży. 

27. Uchwała Nr LXXXI/1492/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości.  

28. Uchwała Nr LXXXI/1493/2014 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości przy Al. Wyzwolenia. 

29. Uchwała Nr LXXXI/1494/2014 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o. o. 

30. Uchwała Nr LXXXI/1495/2014 w sprawie powołania Rzeszowskiej Rady 
Seniorów oraz nadania Statutu. 

31. Uchwała Nr LXXXI/1496/2014 w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju, 
modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie na lata  
2015 – 2017”. 

32. Uchwała Nr LXXXI/1497/2014 w sprawie określenia zasad, trybu postępowania 
i sposobu rozliczania dotacji celowej, udzielanej na dofinansowanie kosztów 
inwestycji z zakresu ochrony środowiska, związanych z wymianą pokryć 
dachowych, elewacji oraz innych wyrobów zawierających azbest 
pochodzących z obiektów budowlanych zlokalizowanych na terenie Gminy 
Miasto Rzeszów. 

33. Uchwała Nr LXXXI/1498/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali 
użytkowych na okres kolejnych 3 lat oraz na odstąpienie od przetargowego 
trybu zawarcia takiej umowy. 

34. Uchwała Nr LXXXI/1499/2014 zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa  
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok. 

35. Uchwała Nr LXXXI/1500/2014 w sprawie uchwalenia Programu współpracy 
Miasta Rzeszowa na 2015 rok z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

36. Uchwała Nr LXXXI/1501/2014 w sprawie realizacji projektów w ramach 
programu Erasmus +, Akcja 2 „Partnerstwa strategiczne – współpraca szkół”. 
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Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku                                
z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia LXXXI sesji Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 13.10. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała:  
 
Marta Perlak                                
                                                                                            Przewodniczący  
                                                                                      Rady Miasta Rzeszowa 
 
 
                                                                                               Andrzej Dec 
 
       Dyrektor  
Biura Rady Miasta  
 
 
Mirosław Kubiak 
 


